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38 Thialf - Uitblijven 

rijksbijdrage
VVD Wat is het gevolg als het 

Rijk niet bijdraagt, wat 
betekent dat voor Thialf 
en wat zijn de effecten 
voor de ijshockeyhal?

In dat geval zal Thialf 
een beroep op de 
aandeelhouders doen om 
extra steun te verlenen. 
Komt die (extra) steun 
er niet dan zal Thialf de 
komende jaren er niet in 
slagen noodzakelijke 
(vervangings)investering
en te doen en zal Thialf 
langzaam haar 
(top)sportfunctie 
verliezen. In die fase zal 
Thialf mogelijk ook 
afstand doen van de 
exploitatie van de 
ijshockeyhal omdat deze 
niet zichzelf kan 
bedruipen.

34 Thialf - Concrete 
consequenties

VVD Wat zijn de concrete 
consequenties voor 
betrokkenen (amateurs, 
recreanten, profs, 
toeschouwers) als niet 
met het voorliggend 
voorstel wordt 
ingestemd?

Niet instemmen betekent 
dat de vloer c.a. van de 
ijshockeyhal niet wordt 
vervangen. De conditie 
van de (techniek in de) 
vloer is dermate zwak 
dat het risico te groot 
wordt dat het systeem 
uitvalt tijdens het 
schaatsseizoen. Als dat 
zich tijdens het 
schaatsseizoen voordoet 
zal de hal geruime tijd 
buiten bedrijf zijn en zal 
Thialf alsnog een beroep 
(moeten) doen op de 



aandeelhouders. Tevens 
zal dan voor de huidige 
gebruikers een 
alternatief elders moeten 
worden gezicht met alle 
schadelijke effecten van 
dien. Een ander effect 
kan zijn dat de KNSB 
wacht met het 
intensiveren van het 
gebruik van de 
ijshockeyhal (NK 
shorttrack, kunstrijden) 
en met het (deels) 
opschorten van de 
toegezegde extra 
bijdrage.

35 Thialf - Reservering P-
nota

VVD Bij het verlenen van het 
gevraagde krediet is 
daarmee het in de P-nota 
gereserveerde resterend 
budget beschikbaar voor 
Thialf. Hoe verhoudt dit 
bedrag zich tot het voor 
Thialf benodigde?

Het resterende bedrag is 
voldoende om het 
operationele tekort 
(exclusief de 
vervangingsinvesteringe
n c.a.) samen met mede 
aandeelhouder Provincie 
te dekken.  Het 
bijgevoegde staatje geeft 
daarvan een beeld:

50 Thialf D66 1. In het raadsvoorstel 
wordt aangegeven dat er 
minimaal 1.000.000,00 
Euro per jaar nodig  is 
om de beide hallen van 
Thialf de komende 10 tot 
15 jaar in stand te 
houden. Gezien het 
belang van Thialf als 

In dat geval zullen wij 
samen met onze mede 
aandeelhouders ons 
moeten beraden op de 
toekomst van dit 
onderdeel van de top- en 
breedtesport in 
Friesland. Er zal dan 
meer exploitatiesteun 



cultuurgoed in Friesland, 
hoe denkt het college dit 
op te lossen indien het 
gedane beroep op het 
Rijk voor genoemde 
periode niet slaagt?

moeten worden verleend 
of er zal fors aan de 
ambities moeten worden 
gesleuteld met als 
waarschijnlijke uitkomst 
dat de topsport verdwijnt 
en wellicht ook de 
breedtesport. Zie ook 
antwoord op vraag ID38.

51 Thialf D66 2. De nadruk ligt 
eveneens op de 
aandeelhouders, heeft 
men gezien het culturele 
belang, ook publieke 
acties overwogen? Zo 
niet, waarom niet?

Er zijn in deze fase geen 
publieke acties 
overwogen. Onder het 
motto “samen sterk” is 
dat wel een optie als 
instandhouding Thialf 
binnen handbereik komt.

52 D66 Thialf - tweede fase 
ijshockeyhal

3. Het is D66 niet geheel 
duidelijk waarom op dit 
moment reeds een 
investering gedaan    zou 
moeten worden. Dit 
mede gelet op het feit 
dat u aangeeft dat de 
investering minder  
urgent is dan de 1ste 
fase en achterwege kan 
blijven of gekoppeld kan 
worden aan de  
eventuele derde hal.

In het raadsvoorstel 
wordt alleen een krediet 
gevraagd voor fase 1 en 
(nog) niet voor fase 2. 
Beide fases kunnen ook 
los van elkaar worden 
gezien. Zie ook 
raadsvoorstel toelichting 
fase 1 en 2.

27 Stand van zaken Thialf 
en krediet ijshockeyhal

PvdA Wat zijn nu precies de 
kaders die we 
vaststellen?

Doel van het 
raadsvoorstel is  
informeren huidige stand 
van zaken en 
beschikbaar stellen van 
het krediet voor 
investering fase 1 



ijshockeyhal.   De raad 
wordt dan ook gevraagd 
in te stemmen met de 
kaders voor het 
vervolgtraject. Deze 
kaders zijn impliciet in 
het raadsvoorstel 
weergegeven en vloeien 
voort uit de 
onzekerheden op de 
verschillende dossiers: - 
De gemeente neemt een 
besluit over wel of geen 
structurele 
exploitatiesteun aan 
Thialf (1/3e van het 
operationele tekort) 
nadat het Rijk een 
besluit heeft genomen 
wel/niet bij te dragen 
aan de instandhouding 
van Thialf  - Investeren 
in de 2e fase 
ijshockeyhal voorlopig 
achterwege laten en 
eventueel koppelen aan 
een verdere 
doorontwikkeling van 
Thialf nadat de 
instandhouding definitief 
is zeker gesteld

37 Ontwikkelplannen 
ijssporten

VVD Wordt met deze 
investering ook (al) 
ingespeeld op de 
ontwikkelplannen van 

Met het vervangen van 
de ijsvloer wordt ook de 
boarding vervangen door 
een flexibel exemplaar 
waardoor de vloer in 
kortere tijd geschikt kan 



Thialf inzake andere 
ijssporten?

worden gemaakt voor 
bijvoorbeeld shorttrack 
(wens KNSB)

33 Overzicht bedragen VVD Is er een compact 
totaaloverzicht van de 
relevante bedragen 
inzake de dossiers 
Thialf/Ijshockeyhal, 
onderverdeeld in 
structureel, incidenteel?

De toegevoegde tabel bij 
vraag 35 geeft daarvan 
een goed beeld. De 
kapitaallasten van de 
investering in de 2e fase 
ijshockeyhal is buiten 
beschouwing gelaten (€ 
2.500.000,- incidenteel) 
evenals de jaarlijkse 
lasten voor 
instandhouding van het 
gehele complex 
(minimaal € 1.000.0000 
per jaar om Thialf 10 
jaar in bedrijf te 
houden). De éénmalige 
investeringen om de 
zonnepanelen weer in 
bedrijf te kunnen stellen 
(pm) komen voor 
rekening van de mede 
aandeelhouder provincie.


